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P r o t o k ó ł    Nr II/18 

 

Sesji  Rady  Miejskiej  we  Wschowie 

w  dniu  10 grudnia 2018r. 

 

Sesja Rady Miejskiej rozpoczęła się o godz. 11.00 w Urzędzie Miasta i Gminy we Wschowie. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Knaflewska-Walkowiak. 

Obsługa prawna – Radca Prawny Kamila Piechowiak. 

Z ogólnej liczby 21 radnych Rady Miejskiej we Wschowie obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 20 radnych. Nieobecni radni – radna Jolanta Pawłowska. 

 

W sesji udział wzięli: Burmistrz, Z-ca Burmistrza, Sekretarz, Skarbnik, Gł. Księgowy. 

 

Ad. 1 

Obecnych 20 radnych.  

Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak stwierdziła, że jest odpowiednie 

quorum do podejmowania uchwał.    

  

Ad.  2 

 Wnioski do porządku obrad.  

Nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad II sesji Rady Miejskiej: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu I sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:   

1) zmiany Statutu Gminy Wschowa, 

2) powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej we Wschowie, 

3) powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Wschowie, 

4) powołania składu osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej we 

Wschowie, 

5) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy do składu Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we Wschowie, 

6) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 w formie świadczenia pieniężnego w 

postaci zasiłku celowego, 

7) zasad zwrotu wydatków za udzielony posiłek albo świadczenia rzeczowe w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023, 

8) gruntów stanowiących gminny zasób nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy na 

cele rolnicze, 

9) programu współpracy Gminy Wschowa z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2019, 

10) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

11) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

12) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

13) ustalenia wynagrodzenia burmistrza, 

14) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2018 rok, 
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15) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Wschowa  

na lata 2018 – 2026. 

6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad.  3. 

 Przyjęcie protokołu Nr I/18 sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak poinformowała, że protokół Sesji 

Rady Miejskiej zostały podpisane. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Ad.  4 

 Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym radni otrzymali.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Miłosz Czopek poprosił o doprecyzowanie treści Zarządzenia Burmistrza Nr 169/18 z 

dnia 26.11.18r. 

 

Ad.  5 

 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku nr 3 w sprawie zmiany Statutu Gminy Wschowa. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami: 20 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  

podjęto Uchwałę Nr II/3/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia  10 grudnia 2018r.  

zmieniającą uchwałę w sprawie Statutu Gminy Wschowa. 

  

2) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku nr 4  w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej we 

Wschowie. 

 

Radni zapisali się do poszczególnych stałych komisji rady. 

Przewodnicząca obrad poprosiła o zgłaszanie kandydatów na przewodniczących stałych 

komisji: 

 

Komisji Budżetu i Majątku Gminnego: 

radna Emanuela Stanek-Juśkiewicz zgłosiła radnego Miłosza Czopka. Radny wyraził zgodę. 

radna Agnieszka Nachaj zgłosiła radnego Tadeusza Sobczuka. Radny wyraził zgodę. 

 

Głosowanie nad kandydatem radnym Miłoszem Czopkiem: 

za - 8 

głosowanie nad kandydatem radnym Tadeuszem Sobczukiem: 

za - 11 

Kandydatem na przewodniczącego Komisji BiMG został Tadeusz Sobczuk. 

 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego: 

radny Jacek Kowalczyk zgłosił radnego Władysława Brzechwę. Radny wyraził zgodę. 

radna Emanuela Stanek Juśkiewicz zgłosiła radną Helenę Nikolin. Radna wyraziła zgodę. 
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Głosowanie nad kandydatem radnym Władysławe Brzechwą: 

za - 11 

głosowanie nad kandydatem radną Heleną Nikolin: 

za - 9 

Kandydatem na przewodniczącego Komisji ROŚiPP został Władysław Brzechwa. 

 

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych: 

radny Piotr Buczek zgłosił radnego Franciszka Baśczyna. Radny wyraził zgodę. 

radna Helena Nikolin zgłosiła radną Emanuelę Stanek-Juśkiewicz. Radna wyraziła zgodę. 

 

Głosowanie nad kandydatem radnym Franciszkiem Baśczynem: 

za - 11 

głosowanie nad kandydatem radną Emanuelą Stanek-Juśkiewicz: 

za - 8 

Kandydatem na przewodniczącego Komisji OKKFiSS został Franciszek Baśczyn. 

 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

 

W wyniku głosowania imiennego, głosami:  za - 20, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, 

podjęto Uchwałę Nr II/4/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej we Wschowie. 

 

3) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 5 w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we 

Wschowie. 

Przewodnicząca obrad poinformowała radnych, że w skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, 

w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady. 

 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego tej komisji. 

 

Przewodnicząca Hanna Knaflewska-Walkowiak zgłosiła kandydaturę radnej Agnieszki 

Nachaj na przewodniczącego komisji rewizyjnej. Radna wyraziła zgodę. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami:  za - 19, przeciw - 0, wstrzymujących się - 1, 

podjęto Uchwałę Nr II/5/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Wschowie. 

  

4) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 6 w sprawie powołania składu osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji Rady 

Miejskiej we Wschowie. 

 

Przewodnicząca obrad poinformowała radnych, że w skład komisji skarg, wniosków i petycji 

wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących 

funkcje przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady. 

 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego tej komisji. 

 

Radny Krzysztof Kola zgłosił radnego Aleksandra Ziemka. Radny wyraził zgodę. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad projekt uchwały poddała pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  
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W wyniku głosowania imiennego głosami:  za - 17, przeciw - 0, wstrzymujących się - 3, 

podjęto Uchwałę Nr II/6/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie powołania składu osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej we 

Wschowie. 

 

5) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 7 w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy do składu 

Zgromadzenia Związku Międzygminnego Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we 

Wschowie. 

 

Przewodnicząca Hanna Knaflewska-Walkowiak zgłosiła kandydaturę radnej Agnieszki 

Nachaj na dodatkowego przedstawiciela. Radna wyraziła zgodę. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego, głosami:  za - 19, przeciw - 0, wstrzymujących się - 1, 

podjęto Uchwałę Nr II/7/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy do składu Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we Wschowie. 

 

6) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 8 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 w formie świadczenia 

pieniężnego w postaci zasiłku celowego. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami:  za - 20, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, 

podjęto Uchwałę Nr II/8/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 w formie świadczenia pieniężnego w postaci 

zasiłku celowego. 

  

7) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 9 w sprawie zasad zwrotu wydatków na udzielony posiłek albo świadczenia 

rzeczowe w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.  

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami:  za - 20, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, 

podjęto Uchwałę Nr II/9/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie zasad zwrotu wydatków na udzielony posiłek albo świadczenia rzeczowe w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2019-2023.   

  

8) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 10 w sprawie gruntów stanowiących gminny zasób nieruchomości przeznaczonych 

do dzierżawy na cele rolnicze. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  
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W wyniku głosowania głosami:  za - 20, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęto 

Uchwałę Nr II/10/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w sprawie 

gruntów stanowiących gminny zasób nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy na cele 

rolnicze. 

 

9) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 11 w sprawie programu współpracy Gminy Wschowa z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 

 

Zdaniem radnego Piotra Buczka za mało środków przeznaczono na realizację zadań w 

zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego. 

Radny zgłosił wniosek formalny o zwiększenie środków ze 100 tys. zł do 150 tys. zł. 

 

Radny Przemysław Gliński przekazał informacje ze wspólnego posiedzenia radnych i zgłosił 

wniosek formalny by: 

- w zakresie nauki, szkolnictwa wyższego, edukacji, oświaty i wychowania: z 30 tys. zł 

zwiększyć do 50 tys. zł 

- w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej z 310 tys. zł zwiększyć do 500 

tys. zł, 

- w zakresie  kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego ze 100 tys. zł 

zwiększyć do 300 tys. zł. 

 

Radna Katarzyna Owoc-Kochańska w pełni popiera propozycje radnego P. Glińskiego. 

 

Radny Miłosz Czopek proponuje pozostawić kwoty zaproponowane przez burmistrza. 

 

W związku z różnymi propozycjami radny Franciszek Baśczyn poprosił o 10 min. przerwy. 

 

Przewodnicząca obrad ogłosiła przerwę od godz. 11.45 do 11.55. 

 

Po przerwie obecnych 20 radnych. 

 

Radna Katarzyna Owoc-Kochańska zgłosiła wniosek formalny o dopisanie w § 9 ustępu 4 o 

treści: 

"Komisja dokonuje oceny ofert pod względem formalnym i merytorycznym. W przypadku 

stwierdzenia braków formalnych, Komisja wzywa do ich uzupełnienia lub wniesienia 

poprawek w terminie 5 dni roboczych od daty pisemnego (pocztą tradycyjną, elektroniczną, 

faksem) lub telefonicznego powiadomienia. Po bezskutecznym upływie terminu na 

uzupełnienie braków oferta nie podlega dalszej ocenie. Do oceny merytorycznej dopuszcza 

się wyłącznie oferty spełniające wymogi formalne." 

 

Głosami: za - 20, przeciw - 0 wniosek został przyjęty. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym radnego Piotra Buczka: 

głosami za - 5, przeciw - 14 

wniosek nie został przyjęty. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym Przemysława Glińskiego: 

za - 5, przeciw - 14 

wniosek nie został przyjęty. 

 

 

 



str. 6 

 

 

 

 

 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami:  za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 6, 

podjęto Uchwałę Nr II/11/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie programu współpracy Gminy Wschowa z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2019. 

 

10)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 12 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

W projekcie uchwały zaproponowano wzrost stawek o wskaźnik cen towarów i usług 

konsumpcyjnych w I półroczu 2018 r. Zgodnie z komunikatem Prezesa GUS z dnia 13 lipca 

2018r. wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2018 r. w stosunku do I 

półrocza 2017 r. wyniósł 101,6 (wzrost cen o 1,6%) (M.P. z 2018r. poz. 702).   

Na podstawie przyjętych stawek w planie dochodów na 2019 rok  z tytułu wpływów z 

podatku od nieruchomości od osób prawnych przyjęto kwotę 5 200 000,00 zł, a od osób 

fizycznych – 2 750 000,00 zł. 

Z tytułu obniżenia stawek podatku od nieruchomości w uchwale w stosunku do stawek 

maksymalnych dochody ulegną obniżeniu o kwotę około 1 300 000,00 zł. 

Radny Miłosz Czopek zapytał Burmistrza, kiedy zostanie uruchomiona strefa wolna od 

podatków? 

Burmistrz poinformował, że odpowiedzi udzieli na przyszłą sesję. 

Radna Katarzyna Owoc-Kochańska zgłosiła wniosek formalny o podniesienie wszystkich 

podatków o 1 grosz. 

Głosami za 1, przeciw - 8, wstrzymało się 10 

wniosek nie został przyjęty. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami:  za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 6, 

podjęto Uchwałę Nr II/12/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

11)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 13 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

W projekcie uchwały zaproponowano wzrost stawek o wskaźnik cen towarów i usług 

konsumpcyjnych w I półroczu 2018 r. Zgodnie z komunikatem Prezesa GUS z dnia 13 lipca 

2018r. wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2018 r. w stosunku do I 

półrocza 2017 r. wyniósł 101,6 (wzrost cen o 1,6%) (M.P. z 2018r. poz. 702). Zachowano 

propozycję zmiany rocznika pojazdu przy pojazdach starych i nowych o jeden rok w stosunku 

do uchwały obowiązującej w 2018 r. – z 2010 na 2011.  

Zróżnicowanie stawek podatkowych ze względu na rok produkcji pojazdu 

zastosowane w projekcie uchwały nie będzie stanowiło pomocy de minimis. Z analizy danych 

zgromadzonych w prowadzonej ewidencji podatku od środków transportowych wynika, iż 

zaproponowane stawki nie są ukierunkowane na wspieranie określonych przedsiębiorców. 

Na podstawie przyjętych stawek w planie dochodów na 2019 rok  z tytułu wpływów z 

podatku od środków transportowych od osób prawnych przyjęto kwotę 106 000,00 zł, a od 

osób fizycznych – 230 000,00 zł. 
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Z tytułu obniżenia stawek podatku od środków transportowych w uchwale w stosunku 

do stawek maksymalnych dochody ulegną obniżeniu o kwotę około 370 000,00 zł. 

 

Radny Przemysław Gliński w imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości zgłosił wniosek 

formalny o obniżenie stawek podatkowych we wszystkich kategoriach o 40% w stosunku do 

stawek maksymalnych.  

 

Radny Wiesław Widera przedstawił trudną sytuację w jego firmie, jeśli chodzi o PKS. 

Radna Emanuela Stanek-Juśkiewicz wyraziła swoje zdanie, że nie jest ani za podwyższeniem, 

ani za obniżką zaproponowanych stawek podatkowych. 

Radny Michał Drobnik - czy przedsiębiorcy narzekają na ten stosowany system? 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Podatków informując, że nie obserwuje się 

gwałtownych ruchów wśród przedsiębiorców. 

 

Głosowanie nad wnioskiem radnego P.Glińskiego - obniżyć o 40% w stosunku do max. 

stawek. 

 

Głosami: za - 4, przeciw - 14  

wniosek nie został przyjęty. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami:  za - 16, przeciw - 0, wstrzymujących się - 4, 

podjęto Uchwałę Nr II/13/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

 

12)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 14 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

 

Radni zapoznali się z negatywną opinią Lubuskiej Izby Rolniczej w Zielonej Górze dot. w/w 

projektu uchwały w związku z tym, że burmistrz przygotował projekt uchwały, gdzie średnią 

cenę skupu żyta obniżył do kwoty 49 zł, natomiast Zarząd LIR pozytywnie opiniował 

projekty uchwał z obniżającą kwotą do 48 zł. 

 

Radny Przemysław Gliński zgłosił wniosek formalny o obniżenie kwoty z 49 zł na 48 zł tak 

jak proponuje LIR w Zielonej Górze. 

 

Głosowanie: za - 19  

Wniosek został przyjęty.  

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami:  za - 20, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, 

podjęto Uchwałę Nr II/14/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

 

13) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 15 w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza. 

 

Radny Przemysław Gliński zgłosił wniosek formalny o zmianę zaproponowanego 

wynagrodzenia na : 

- wynagrodzenie zasadnicze zostawić na poziomie 4.800 zł 

- dodatek funkcyjny z 2.100 zł obniżyć do 1.800 zł 

- dodatek specjalny w wysokości 40% sumy wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego obniżyć do 20%. 

 

Radny argumentował, że w późniejszym okresie pracy burmistrza, po uzyskanych efektach 

dla gminy, Rada może dokonać podwyżki wynagrodzenia dla burmistrza. 
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Radny Miłosz Czopek zapytał, czy projekt uchwały przewiduje maksymalne stawki? 

 

Przewodnicząca obrad potwierdziła, że projekt uchwały przewiduje maksymalne stawki. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym radnego Przemysława Glińskiego: 

głosami: za - 9, przeciw - 11 

wniosek nie został przyjęty. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania imiennego głosami:  za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się - 9, 

podjęto Uchwałę Nr II/15/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza. 

 

14) Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 16 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2018r. 

 

Radny Miłosz Czopek poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy omówiła zmiany do budżetu wg przygotowanego uzasadnienia do projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania głosami:  za - 20, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęto 

Uchwałę Nr II/16/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia 2018r.  w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Wschowa na 2018r. 

 

15)  Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak przedstawiła projekt uchwały na 

druku Nr 17 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/340/18 Rady Miejskiej we Wschowie z 

dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Wschowa na lata 2018-2026. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

W wyniku głosowania głosami: 20 – za,  0 – przeciw,  0 – wstrzymujących się,  podjęto 

Uchwałę Nr II/17/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 10 grudnia  2018r.  w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXXVI/340/18 Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 19 grudnia 2017r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wschowa na lata 

2018-2026. 

 

Ad. 6 

   

 Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

 

Przewodnicząca Rady - przypomniała radnym o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych, poinformowała o utworzeniu klubów radnych oraz podała przypuszczalny 

termin przyszłej sesji 20 grudnia. 

 

Radna Katarzyna Owoc-Kochańska zaproponowała posiedzenia sesji o godz. 16.00. 

Tego samego zdania jest radny Piotr Buczek. 

 

Radny Tadeusz Sobczuk - zwrócił uwagę na słabe oświetlenie na ulicy Moniuszki, zostało 

tam potrącone dziecko. 

 

radny Władysław Brzechwa - 2 tygodnie temu był pożar w Kandlewie, radny prosi o 

przyjrzenie się tej sprawie. 
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Ze względu na ekologię, radna Emanuela Stanek-Juśkiewicz zaapelowała o zakupienie 

dzbanków na wodę oraz dystrybutora wody. 

Jeśli chodzi o godz. posiedzeń sesji, to radna za 13 lub 14. 

 

Przewodnicząca obrad Hanna Knaflewska-Walkowiak zapytała, czy w ostatnich dniach 

urzędowania Pani burmistrz podpisała nagrody dla pracowników? 

 

Osoba z publiczności zwróciła uwagę na zanieczyszczenie powietrza we Wschowie. 

 

Burmistrz Konrad Antkowiak poinformował, że w ostatnich dniach urzędowania, Pani 

burmistrz podpisała nagrodę dla Z-cy Burmistrza oraz dla jednej pracownicy Urzędu (imię i 

nazwisko pracownicy zostało podane oraz podane zostały wysokości nagród: 13 tys. zł i 3 tys. 

zł). 

Burmistrz udzielił odpowiedzi radnemu Miłoszowi Czopkowi w zakresie wydanych 

zarządzeń burmistrza, że Zarządzenie Nr 169/18 dotyczy powołania Z-cy Burmistrza w 

osobie Marty Panicz-Szajnkenig, natomiast drugie zarządzenie Nr 170/18 dotyczy 

upoważnień Z-cy Burmistrza. 

 

Radny Miłosz Czopek poinformował, że zrezygnował z 3-miesięcznej odprawy. 

 

Ad.  7   

 Zakończenie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca obrad podziękowała 

radnym i zebranym za udział w obradach i zamknęła II Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

 

 

                                                                             Przewodniczący   

                        Rady Miejskiej we Wschowie 

    

                        Hanna Knaflewska-Walkowiak 

 

Protokołowała: 

Maria Wilczak 


